

THE CANADIAN YEARBOOK OF INTERNATIONAL LAW

Call for papers

CANADIAN YEARBOOK OF INTERNATIONAL LAW

The Canadian Yearbook of International Law, Canada's leading peer-reviewed international legal journal, invites submissions of articles, notes and comments, in English or in French, that advance critical thinking in all areas of public or private international law.

The Canadian Yearbook of International Law is a leading peer-reviewed journal dedicated to the study of public and private international law. Authors from Canada and around the world are invited to publish peer-reviewed articles in French or English that advance critical thinking in all areas of international law. Issued annually under the auspices of the Canadian Council on International Law, the Yearbook contains articles of lasting significance in the fields of public and private international law; a notes and comments section; a digest of Inter-American law; a digest of international economic law; a section on current Canadian practice in international law (including recent parliamentary declarations, Canadian treaty actions, and positions stated by Canada's Department of Global Affairs); a digest of important Canadian cases in the fields of public and private international law; and a book reviews section.

Submissions for each annual volume are encouraged by 28 February, though manuscripts are considered on a rolling basis. The Yearbook operates a rolling acceptance policy and publishes articles online throughout the year until the annual volume is complete.

All submissions are subject to double-blind peer review and must be submitted electronically via ScholarOne, the journal's online submission and peer-review platform. Submission instructions are available here: <https://lnkd.in/e7huAVRt>.

Queries may be directed to the Editorial Office at: CYIL-Editor@uottawa.ca

ANNUAIRE CANADIEN DE DROIT INTERNATIONAL

Appel à contributions

ANNUAIRE CANADIEN DE DROIT INTERNATIONAL

L'*Annuaire canadien de droit international*, principale revue juridique canadienne à comité de lecture en droit international, sollicite la soumission d'articles, ainsi que de notes et commentaires, en français ou en anglais, qui contribuent à l'avancement de la réflexion critique dans tous les domaines du droit international public et privé.

L'Annuaire canadien de droit international est une revue à comité de lecture de premier plan consacrée à l'étude du droit international public et privé. Les auteurs et autrices du Canada et de l'étranger sont invité.e.s à y publier des articles évalués par les pairs, en français ou en anglais, qui font progresser la réflexion critique dans l'ensemble des champs du droit international. Publié annuellement sous les auspices du Conseil canadien de droit international, l'Annuaire comprend des articles de fond dans le domaine du droit international public et privé, une rubrique de notes et de commentaires, une chronique sur le droit interaméricain, une chronique de droit international économique, une rubrique sur la pratique canadienne en droit international (y compris les récentes déclarations au Parlement, les positions canadiennes sur les traités et les positions du ministère canadien des Affaires mondiales), un recueil de la jurisprudence canadienne relative au droit international public et privé, et une rubrique de recensions d'ouvrages.

Les soumissions pour chaque volume annuel sont encouragées avant le 28 février, bien que les manuscrits soient examinés de façon continue au cours de l'année. L'Annuaire publie les articles en ligne tout au long de l'année jusqu'à ce que le volume annuel soit complet.

Toutes les soumissions font l'objet d'une évaluation par les pairs en double aveugle et doivent être transmises électroniquement par l'intermédiaire de la plateforme ScholarOne. Les directives pour la soumission des manuscrits sont disponibles ici : <https://lnkd.in/e7huAVRt>.

Toute question peut être adressée au comité éditorial à l'adresse suivante : CYIL-Editor@uottawa.ca.